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Geacht college, 
 
De fractie van MAASTRICHT van NU heeft signalen ontvangen én beschikt over diverse documenten 
die betrekking hebben op de aanvraag en behandeling van de omgevingsvergunning voor het pand 
aan de Grote Staat 5-15, het voormalige V&D-pand. Uit deze documenten blijkt dat er op zowel 9 als 
16 december 2022 ambtelijke of bestuurlijke stukken zijn opgesteld over deze vergunningsaanvraag. 
Wij richten ons in deze fase specifiek op de totstandkoming, inhoud en context van deze twee 
stukken, en leggen u hierover de volgende vragen voor. 
 

1. Kunt u toelichten welke documenten er op respectievelijk 9 en 16 december 2022 zijn 
opgesteld met betrekking tot de omgevingsvergunning voor Grote Staat 5-15? Wilt u daarbij 
per document aangeven door wie het is opgesteld, welke status het had, wat de aanleiding 
was voor het opstellen ervan, en kunt u beide documenten met ons delen? 

2. Kunt u uitgebreid aangeven welke inhoudelijke en procedurele verschillen er bestaan tussen 
het document van 9 december en dat van 16 december 2022? Welke gevolgen hadden deze 
verschillen voor het verdere verloop van de aanvraag? 

3. Wat waren de concrete aanleiding(en) om binnen één week een nieuw of aangepast 
document op te stellen? Is hierbij sprake geweest van signalen, verzoeken of druk van 
derden? En kunt u ons in dit verband alle relevante communicatie (zoals e-mails, memo’s, 
interne notities, conceptteksten en gespreksverslagen) over dit onderwerp in de periode van 
9 t/m 16 december 2022 toesturen? 

4. Zijn er in het traject rondom deze vergunning inhoudelijke wijzigingen aangebracht aan het 
dossier Grote Staat 5-15 waarvan het college op de hoogte was, en die gelet op hun aard en 
betekenis ook met de gemeenteraad gedeeld hadden moeten worden? Kunt u aangeven om 
welke aanpassingen het gaat, waarom deze niet eerder met de raad zijn gedeeld en wat daar 
de overweging bij was? 

  



      
 
 

Wij ontvangen graag duidelijke en transparante antwoorden op bovenstaande vragen, inclusief de 
gevraagde documenten. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

Jo Smeets                                                Stephanie Blom                                                                                 
MAASTRICHT van NU                          SP Maastricht 
 
 


